
Venstre arbejder for konkrete forbedringer for cyklisterne 
Af Anne Ehrenreich, Medlem af Hørsholm Kommunalbestyrelse (V) 
 
Som cyklist har jeg stor forståelse for Jesper Laursens refleksioner om Hørsholm som cykelby. 
Jesper Laursen har ret i, at der er en række områder, hvor der er brug for forbedringer, hvis vi skal 
få flere borgere til at bruge cykel. Og det skal vi, da cykling har gavnlig virkning på flere områder. 
Det er godt for sundheden, gavner klimaet og mindsker også problemerne med for meget trafik på 
kommunens veje.  
 
I Venstre prioriterer vi arbejdet med skabe bedre forhold for cyklisterne. Vi har netop foreslået, at 
området endnu engang prioriteres i kommunens budget for 2010-13. I Venstre arbejder vi for  
gennemførelse af konkrete forbedringer, som vil få flere til at vælge cykel. Cykelparkering er et af 
områderne. Vi vil også arbejde for flere sikre og belyste cykel- og skolestier samt bedre 
trafiksikkerhed omkring skolerne. Et helt konkret resultat af indsatsen er, at der snart bliver opsat 
lys på Kystbanestien mellem Rungsted Skole og Kong Georgsvej. Den har central betydning for 
beboerne i den sydøstlige del af kommunen både som skolevej og cykelsti til stationen.   
 
Jeg håber, at vi snart kan få løst de udfordringer med cykel parkering på Kokkedal Station, som 
Jesper Laursen helt berettiget har gjort opmærksom på.  
 


